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П Р О Т О К О Л 

от проведеното Общо събрание на НПС „МДГЕ” на КИИП на 24.06.2022 г. 

 Годишното общо събрание на НПС „МДГЕ” към КИИП се проведе на 

24.06.2022 г. (петък) от 14:00 часа в зала Конферанс 2 на парк-хотел „Москва“ – град 

София.  Регистрацията започна в 13:30 часа. В обявения час за начало на събранието – 

14:00, в залата присъстваха 16 делегати (Приложение № 1). Налице е кворум и 

събранието е легитимно. 

 Събранието беше открито от Председателя на НПС „МДГЕ” на КИИП – инж. 

Георги Франгов, който прочете предварително обявения: 

ДНЕВЕН РЕД 

1. Избор на председател и протоколчик на събранието. 

2. Годишния доклад за дейността на НПС МДГЕ през периода 10.2020 г. – 

06.2022 г. 

    Докладва: Председател на НПС МДГЕ 

3. Обсъждане и гласуване на годишния доклад за дейността на НПС МДГЕ през 

периода 10.2020 г. – 06.2022 г. 

  Води: Председател на събранието 

4. Приемане на решения на НПС МДГЕ за дейността през 2022 - 2023 г. въз 

основа на предложенията в годишния отчетен доклад и дискусията по него. 

Води: Председател на събранието 

5. Избор на комисия за преглед и актуализация на квалификационните 

характеристики.  

Води: Председател на събранието 

6. Избор на комисия за преглед и актуализация на „Методика за определяне 

размера на възнагражденията за предоставяне на проектантски услуги от 

инженерите в устройственото планиране и в инвестиционното проектиране“. 

    Води: Председател на събранието 

7. Обсъждане на предложенията за промяна на Устава на КИИП. 

    Докладва: Председател на НПС МДГЕ 

 

8. Други. 
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 Други предложения за изменения на дневния ред не постъпиха и той беше 

подложен от инж. Франгов за гласуване. 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

Решение: ОС на НПС "МДГЕ" приема единодушно предложения дневен ред. 
 По т.1 от дневния ред инж.Франгов предложи за председател на събранието 

инж. Никола Чушков от РК София-град и за протоколчик инж. Водослав Недялков от 

РК Бургас. Други предложения не постъпиха и тези две номинации бяха подложени 

на гласуване. 

 За председател на събранието: 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

Решение: ОС на НПС "МДГЕ" приема единодушно председател на събранието 
да бъде инж. Н. Чушков. 
За протоколчик на събранието: 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

Решение: ОС на НПС "МДГЕ" приема единодушно протоколчик на събранието 
да бъде инж. В. Недялков. 
 По т. 2 от дневния ред инж. Чушков даде думата на инж. Георги Франгов - 

Председател на секция "МДГЕ" на КИИП, да представи отчетния доклад за дейността 

на секция "МДГЕ" за периода 10.2020 г. – 06.2022 г.  

 В отчетния доклад обстойно се представи дейността на секцията през изтеклия 

период като се акцентира на следното: 

- Изминалият отчетен период от мандат 2020 - 2024 г. беше удължен с 9 месеца 

по обективни причини поради наложените от държавните органи КОВИД 

ограничения за провеждане на масови събития; 

- Трябва да отбележим, че независимо от положените усилия за приобщаване на 

повече колеги в дискусиите по различни актуални теми, все още по-голямата 

част от тях са много пасивни и не се включват в обсъждането на важни въпроси 

за КИИП като цяло и на нашата професионална секция в частност; 

- Основни направления в дейността на НПС – МДГЕ КИИП през този период 

бяха оправомощаване на проектанти с ОПП и ППП, изготвянето на становища 

и участия в работни групи относно промени в някои нормативни актове като 



3 
 

Устава на КИИП, „Наредба № 4 за обхвата и съдържанието на 

инвестиционните проекти”, Закон за устройство на територията и др.; 

- В нашата професионална секция членуват общо 377 души, допълнително 14 

души с ОПП са без членство, или общо са 391. През пориода 10.2020 – 12.2021 

г. бяха оправомощени нови 10 души с ППП и 9 души с ОПП. Установява се 

относителна стабилизация на числеността на секцията: около 382 – 391 души. 

Това не бива да ни успокоява, тъй като в близките няколко години се очаква 

нов спад поради застаряването на колегията и излизането в пенсия на много 

опитни проектанти от една страна и от друга - липсата на интерес сред 

зрелостниците към изучаване на нашите специалности; 

- Министерството на образованието и науката излезе с предложение за 

преструктуриране на някои държавни висши училища, свързано с 

обединението им. То засяга и МГУ „Св. Иван Рилски“, който е основен 

източник на инженери-проектанти за НПС МДГЕ и неговото закриване ще 

намали и без това слабата заинтересованост на зрелостниците към нашите 

специалности. В тази връзка КИИП изрази своята категорична подкрепа на 

МГУ в официално становище КИИП-ЦУ-013/28.01.2022; 

- МГУ „Св. Иван Рилски“ е единственото специализирано висше училище у нас, 

което подготвя проектанти за една от професионалните секции в КИИП – 

„Минно дело, геология и екология“. Неговото закриване ще доведе до бързо 

разпиляване на преподавателския състав, намаляване на интереса на зрелост-

ниците към тези специалности и в недалечно бъдеще ще се озовем без подгот-

вени кадри, които да са в състояние компетентно да решават проблеми и зада-

чи, свързани с добива на полезни изкопаеми, опазването на околната среда и 

подземните води от замърсяване и свръх експлоатация, възстановяване на на-

рушени терени от минния добив, като гр. Перник например, геоложки проуч-

вания за инфраструктурни проекти като тунели през Стара планина и други; 

- Многократно поставян въпрос през последните години е изготвяне и 

поддържане на актуален електронен Регистър на КИИП; 

- През тази година от МРРБ отново се инициира актуализацията на Наредба № 4  

като в предложения вариант за обсъждане част: „Инженерногеоложка и 

хидрогеоложка“ отново отсъстваше. Работната група към МРРБ категорично 
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отхвърли всичките ни мотивирани предложения за включването на част 

„Инженерногеоложка и хидрогеоложка“ в споменатата Наредба; 

- Предложения за изменения и допълване на Устава на КИИП; 

- В Доклада се отчита, че през изминалия период не са проведени 

квалификационни курсове поради липса КОВИД ограниченията; 

- Беше споделена идеята да се разработи съкратен актуален вариант на 

Методиката за определяне на цените в инвестиционното проектиране, който да 

е по-лесен за ползване както от проектантите, така и от възложителите. 

Актуализацията на цените в инвестиционното проектиране е наложителна и 

поради високия ръст на инфлацията в страната; 

- Ръководството на НПС-МДГЕ обменяше информация и осъществяваше 

контакти с регионалните колегии в секцията главно по кореспондентен път 

чрез електронната поща, единични директни контакти с колеги и по телефона. 

Това се дължеше основно на въведените ограничения вследствие на 

епидемичната обстановка. 
 

По т. 3 от Дневния ред след представяне на Доклада се пристъпи към неговото 

обсъждане и гласуване. Изказаха се следните колеги: 

1. Инж. Иван Табов - изказа мнение  по отношение регистъра и сайта на КИИП. 

2. Инж. Н. Чушков - изказа мнение  по отношение регистъра и сайта на КИИП. 

3. Инж. Иван Табов - изказа мнение  за създаване на фейсбук група, подкрепено от 

инж. Христо Христов. 

4. Изказвания по нормативната база от колегите. 

Поради изчерпване на разискванията по Доклада председателят на събранието 

предложи да се гласува приемането му. 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

Решение: ОС на НПС "МДГЕ" приема единодушно отчетния доклад за дей-
ността на НПС "МДГЕ" през периода 10.2020 г. – 06.2022 г. 
 

 По т. 4 Да се организира и проведе Национална научно-приложна конференция  

 Тема:  „Активност и противодействие на рискови свлачища“. 

 Място: гр. Варна 

 Срок:  22.09 – 23.09.2022 г. 
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 Предложение за организационен комитет: 

 4.1. инж. Антонио Лаков    – председател 

 4.2. инж. Николай Жечев   - член 

 4.3. инж. Благой Поповски  - член 

Изказване на: 

 Инж. Лаков обясни, че за три месеца трудно може да се направи организация. 

Последва обсъждане на датата и дали ще има желаещи за конференцията. 

Предложение за промяна на датата за началото на месец октомври 2022 год. 

Гласуване за провеждане на конференцията: 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

 

Поради отсъствие на инж. Николай Жечев от събранието беше решено да се 

разговаря с него и ако не е съгласен да участва в организационния комитет да бъде 

заменен от инж. Ася Божинова-Хаапанен. 

Обсъди се времето за разглеждане на докладите по темата и разисквания по 

тях. 

Решено беше да бъде събрана такса правоучастие от желаещите да присъстват 

на конференцията в размер на 30 (тридесет) лв. с ДДС от всеки участник. 

Срок за провеждане: от 01.10.2022 г. – 15.10.2022 г. 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

 

По т. 5. Избор на комисия за преглед и актуализация на квалификационните 

характеристики. 

Направи се разяснение от инж. Георги Франгов и се предложи комисия: 

 5.1. инж. Нейко Нейков       – председател 

 5.2. инж. Ася Божинова-Хаапанен - член 

 5.3. инж. Иван Табов       - член 

 Срок: м. 11. 2022 г. 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

 

По т.6. Избор на комисия за преглед и актуализация на „Методика за определяне 

размера на възнагражденията за предоставяне на проектантски услуги от инженерите  
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в устройственото планиране и в инвестиционното проектиране“ 

Изказаха се следните колеги: 

 Инж. Б. Борисов Актуализация спрямо минималната заплата. 

 Инж. А. Лаков Преработване на часовата ставка. 

Обсъждане на предложенията от инж. Франгов, инж. Чушков, инж. Христов, инж. 

Борисов и инж. Нейков. 

Предложение за индексация с коефициент. 

Индексацията на проектантския труд да се обвърже с минималната работна 

заплата и инфлацията. 

Пример: Инженерногеоложко проучване струва 500 лв. при 50 лв/час, т. е. 10 

човекочаса. 

Определяне цената на проектантския труд въз основа на строителната част в 

проценти. Пример: 2%. 

 Предложение за организационен комитет: 

     6.1. инж. Никола Чушков              – председател 

 6.2. инж. Христо Христов    - член 

 6.3. инж. Борислав Борисов    - член 

 Срок: м. 10. 2022 г. 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

 

По т.7. Приема за сведение предложенията за промяна на Устава на КИИП,  

 които ще бъдат гласувани на ГОС на КИИП. 

Направи се разяснение от инж. Георги Франгов. 

 

По т.8. Други.  

Обсъждане на членския внос: до 2022 год. вкл. той е 120 лв. 

Предложения: членския внос да стане 140 - 150 лв. за 2023 год. 

 

Инж. Иван Табов и инж. Б. Борисов: Документите да се събират по 

електронен път, чрез система за сигурно електронно връчване. 

 Инж. А. Лаков Има нужда от технически контрол на инженерногеоложките 

проучвания. 
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Инж. Иван Табов: Да се напише мотивирано предложение и внесе в комисия 

(законодателна). 

Гласуване за технически контрол. 

Гласували: 16  За: 16  Против: 0  Въздържали се: 0 

 

 Въпрос от инж. Иван Табов: застраховките при технически контрол. 

 

Поради изчерпване на дневния ред Събранието беше обявено за закрито в 17.30 

часа. 

  

 

 

 

 

гр. София      Протоколчик: (п) 

24.06.2022 г.                                                             (инж. В. Недялков) 

 

 




